
SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA 

MATERIÁLOVOTECHNOLOGICKÁ FAKULTA SO SÍDLOM V TRNAVE 

 

 

 

STRANA: 1 / POČET STRÁN CELKOM: 5 

ZÁPISNICA č. 6/2022 
zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU zo dňa 27.09.2022  

________________________________________________________________________________
                                RZ SDEK/ 13288/2022 
 

Prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny   
 
Čas rokovania:  10.00 hod. – 12.47 hod. 
    
Program zasadnutia:  

1. Úvod a kontrola rozhodnutí 

2. Informácie z vyšších grémií  

3. Informácie z ústavov a pracovísk 

4. Záver 

 

Predložené materiály: 

Na zasadnutie neboli predložené žiadne materiály. 

 

Na začiatku zasadnutia Kolégia dekana MTF STU rektor STU Dr.h.c., prof.h.c., prof. Dr. Ing. Oliver 
Moravčík odovzdal dekrét o vymenovaní za dekana MTF STU od 1. októbra 2022 prof. Ing. Milošovi 
Čambálovi, CSc. Jeho inaugurácia prebehla dňa 19. septembra 2022 na slávnostnom otvorení nového 
akademického roka 2022/2023 v priestoroch rektorátu Slovenskej technickej univerzity v Bratislave.  

 

K BODU 1  ÚVOD A KONTROLA ROZHODNUTÍ 

Zasadnutie Kolégia dekana MTF STU otvoril dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. Na zasadnutí 
privítal prítomných vedúcich zamestnancov fakulty a následne ich oboznámil s programom zasadnutia. 
Predstavil nových členov Kolégia dekana MTF STU: doc. Ing. Dagmar Babčanovú, PhD., ktorá bude od 
1.10.2022 vykonávať funkciu prodekanky pre vzdelávanie a  doc. Ing. Ladislava Moroviča, PhD., ktorý 
bude vykonávať funkciu prodekana pre zahraničné vzťahy a projekty. Napokon poďakoval prodekanovi 
doc. Ing. Romanovi Čičkovi, PhD. za príkladnú precíznu prácu, ktorú vykonával v oblasti vzdelávania 
a prípravy akreditácie dve funkčné obdobia.  

K BODU 2   INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ  

Dr. h. c., prof.h.c., prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík (rektor STU): 

• informoval o finančnej situácii na STU,  
• uviedol, že na MTF STU boli vymenovaní dvaja noví profesori (prof. Ing. Maximilián  Strémy, 

PhD. a prof. Ing. Martin Kusý, PhD.) a nová docentka (doc. Ing. Zdenka Gyurak Babeľová, PhD.),  
• uviedol, že prof. Strémy je súčasťou pracovnej skupiny, ktorá v rámci STU hľadá konsenzus, 

týkajúci sa prípravy nových interných predpisov a dokumentov na STU, 
• uviedol, že dňa 28.09.2022 prebehne „vypočutie“ kandidátov za členov Správnej rady STU.  

 
Prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD. (prorektor STU): 

• doplnil informácie rektora STU prof. Moravčíka k legislatívnej tvorbe interných predpisov, ktoré  
na STU pripravovali v letnom období, 

• informoval o pravidlách volieb a odvolávania členov Správnej rady STU, 
• upozornil na potrebu aktualizácie všetkých fakultných interných smerníc, príkazov a iných 

predpisov; doplnil, že štatúty jednotlivých fakúlt  sa budú schvaľovať až po nadobudnutí účinnosti 
Štatútu STU,   

• oznámil, že dňa 06.10.2022 sa uskutoční stretnutie prodekanov pre zahraničie k príprave 
smernice pre zahraničné projekty.  

 

Prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. (dekan fakulty): 
• informoval, že dňa 30.09.2022 sa o 10.00 hodine  v Aule prof. Adamku uskutoční stretnutie 

zamestnancov a doktorandov fakulty s Vedením MTF STU s názvom „Pedagogika a výskum na 
MTF STU“, 
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• informoval o aktuálnej epidemiologickej situácii na MTF STU a o rozhodnutiach s ňou 

súvisiacich,  

• požiadal vedúcich pracovísk o kontrolu dodržiavania Príkazu dekana na čerpanie dovolenky 

v roku 2022 číslo 1/2021- PD.  

 

Prof. Ing. Pavol Tanuška, CSc.(prodekan fakulty): 

• požiadal o úpravu opisov jednotlivých služieb pre projekt SCDI, 

• informoval o plánovanom spustení parkovacieho systému (záujem o parkovanie prejavilo 275 

študentov),  

• uviedol, že verejné obstarávanie na projekt budovania coworkingu bolo ukončené (nikto 

neprejavil záujem o realizáciu),  

• poukázal na realizáciu projektov EŠIF, kde je možná refundácia miezd a požiadal o dôsledné 

vykazovanie hodín (vyplňovanie výkazov) v riešených projektoch, 

• informoval o pravidelných kontrolných dňoch pri rekonštrukcii a modernizácii plavárne.  

 

Prof. Ing. Peter Šugár, CSc. (prodekan fakulty): 
• informoval o novej výzve APVV vyhlásenej vo všetkých oblastiach výskumu (dátum vyhlásenia 

26.09.2022, dátum ukončenia výzvy: 28.11.2022) a doplnil, že je pripravené Usmernenie dekana 
číslo 8/2022 - UD: Postup pri príprave a podávaní žiadostí na riešenie projektov výskumu 
a vývoja „Výzva APVV – VV 2022“, 

• informoval o projektoch mladých výskumníkov a projektoch na podporu excelentných tímov 
mladých výskumníkov (za MTF STU bolo podaných 9 + 1 projektov, ktoré boli podrobené 
recenznému konaniu, momentálne prebieha posudzovanie projektov na STU), 

• informoval o podaných návrhoch na priznanie vedeckých kvalifikačných stupňov VKS IIa; 
upozornil na opakujúce sa formálne nedostatky v materiáloch predkladaných uchádzačmi, 

• uviedol, že bola zverejnená výzva na predkladanie návrhov do Edičného plánu fakulty na roky 
2023 – 2024 (termín do 14.10.2022), 

• uviedol, že súčasná Vedecká rada MTF STU má mandát do 31.10.2022,  prvé zasadnutie novej 
VR MTF STU sa uskutoční v novembri 2022, 

• informoval, že 15.09.2022 nadobudla účinnosť Smernica č. 55/2022 o sústave odborov vedy 
a techniky.  

 
Doc. Ing. Ladislav Morovič, PhD.: 

• informoval o novej Erasmus výzve – prihlášky do 30.09.2022. Fakulta má možnosť nominovať 7 
zamestnancov/učiteľov a 2 náhradníkov (1 miesto mimo krajiny programu Erasmus+; mobilita 
môže byť realizovaná iba v letnom semestri a je potrebné, aby bola s inštitúciou podpísaná IIA 
zmluva. Môžu sa využívať ICM zmluvy, ktoré sú už podpísané). Zamestnanci môžu čerpať 
mobilitu v čase od 17.10.2022-11.8.2023, 

• informoval o Buddy programe pre študentov a doktorandov fakulty, 

• informoval, že v organizácii Oddelenia ZPaZV MTF STU v rámci riešenia medzinárodného 
projektu ProSkill (Development of a Skill Ecosystem in the Visegrád Four countries) v schéme 
EIT Raw Materials sa v dňoch 07.-09.09.2022 na pôde MTF STU úspešne uskutočnil 
Interuniversity field trip za účasti cca 88 osôb (študentov a učiteľov) zo spoluriešiteľských V4 
organizácií projektu (STU MTF, University Miskolc, Ostravská univerzita, Politechnika Slaska),  

• uviedol, že bol schválený H2020 projekt v schéme MSCA Staff Exchanges 2021 (HORIZON-
MSCA-2021-SE-01) s akronymom: SENS4CORN so zodpovedným riešiteľom za MTF dr. 
Martinom Sahúlom (UMAT) – aktuálne v štádiu podpisovania zmlúv a prípravných prác, 

• informoval o schválenom projekte SASPRO2 – projekt dr. Vretenára z Centra pre 
nanodiagnostiku materiálov na prijatie výskumníka Dr. Biroju Ravi Kumara z Indie; prebiehajú 
administratívne práce súvisace s prijatím výskumníka; nástup výskumníka sa predpokladá 
v Novembri 2022, 

• štipendiá pre ukrajinských výskumníkov – za MTF podané žiadosti len za UMAT – dr. Martin 
Sahúl (4 výskumníci, 1 študentka). Všetky podané žiadosti boli schválené. Úrad vlády SR bol 
požiadaný o posunutie dátumu nástupu výskumníkov na MTF. Prijatie uvedených výskumníkov 
a študentky je v riešení. 

• upozornil na dôsledné dodržiavanie Smernice dekana 2/2019 Proces prípravy, predkladania, 
schvaľovania a implementácie zahraničných projektov v rámci MTF STU, 

• informoval o otvorených výzvach: 
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- Štipendiá pre ukrajinských výskumníkov – názov výzvy “Štipendiá pre excelentných 
výskumníkov ohrozených vojnovým konfliktom na Ukrajine“. Výzva bude otvorená do 
vyčerpania alokovanej výšky finančných prostriedkov, najneskôr do 31.12.2022.  

- Horizon EUROPE – Hop on Facility. Možnosť pripojiť sa do existujúcich projektov Horizon 
Europe. Pribúdajú tam nové projekty z rôznych oblastí výskumu. Termín: do  
10.11.2022.  

- v rámci Klastra 4: Digitalizácia, priemysel a vesmír programu Horizont Európa sú stále 
otvorené nové výzvy. Jednotlivé témy v rámci otvorených výziev aj pracovný program a letáky 
s prehľadom výziev sú zverejnené na webe: https://eraportal.sk/horizont-europa/heu-
globalne-vyzvy/heu-globalne-vyzvy-digitalizacia-priemysel-a-vesmir/#tabs_desc_62559_5 

 
Doc. Ing. Roman Čička, PhD. (prodekan fakulty): 

• informoval o začiatku výučby v zimnom semestri akademického roku 2022/2023,  
• upozornil na niektorých študentov, ktorí majú opakovane zapísaný predmet a nie sú zaradení na 

cvičenia v AIS. Uviedol, že ak majú vyučujúci takýchto študentov, je potrebné  požiadať p. 
Kuracinovú z OKIS-u, aby ich priradila do zoznamu študentov predmetu, 

• uviedol, že na MTF STU je prijatých cca 170 ukrajinských študentov, z čoho je zatiaľ zapísaných 
približne 60 študentov, 

• požiadal riaditeľov a vedúcu CJHŠ, aby na svojich ústavoch a pracoviskách naplánovali 
harmonogram hospitácií na tento semester, 

• uviedol, že na doktorandskom stupni prebieha kreovanie odborových komisií,  
• informoval o porade prodekanov pre vzdelávanie, ktorá sa uskutočnila dňa 26.09. 2022 . Na 

porade okrem iného bola prediskutovaná aj téma zrušených tzv. malých zápočtov v AIS-e. 
Z dôvodu nesúhlasu prodekanov väčšiny fakúlt so zrušením sa vráti do AIS-u táto funkcia pod 
upraveným názvom.  
 

Doc. Ing. Kristína Gerulová, PhD. (prodekanka fakulty): 
• poďakovala všetkým zamestnancom, ktorí sa podieľali na príprave a realizácii Letnej univerzity 

pre stredoškolákov,  
• informovala o regionálnej výstave pomaturitného vzdelávania „Kam na vysokú?“, ktorá bola 

určená študentom 3. a 4. ročníkov stredných škôl. Výstava sa uskutočnila v 7 mestách, pričom 
MTF sa zúčastnila výstav v mestách Žilina, Trenčín, Trnava a Banská Bystrica. 

• informovala o príprave Dňa otvorených dverí, ktorý sa uskutoční dňa 21.10.2022. 
 
Ing. Alica Tibenská (tajomníčka fakulty): 

• informovala o vykonaných kontrolách na mieste: APVV a Útvar hlavného kontrolóra STU, 
výstupom sú Príkazy dekana č. 1 a č. 2/2022 a termínovník plnenia úloh z toho vyplývajúcich, 

• informovala o aktuálnom stave čerpania rozpočtu,  
• upozornila na aktivity spojené s ukončením rozpočtového roka 2022 a uviedla, že na pracoviská 

a ústavy bolo zaslané oznámenie záväzných termínov spojených s ukončením hospodárskeho 
roka 2022: 15.10.2022 – končiace projekty, posledné úhrady budú vykonané dňa 20.12.2022, 
pričom do 12.12.2022 musia byť predložené všetky doklady k objednávke, 

• poskytla informácie z Oddelenia verejného obstarávania – do 30.09.2022 prebieha zber 
požiadaviek na obstarávanie výpočtovej techniky. Po tomto termíne budú všetky požiadavky 
zaradené do obstarávania až v roku 2023, 

• informovala o návrhu rozpočtu na rok 2023 – začiatkom októbra budú zaslané podklady na 
zostavenie návrhu rozpočtu, 

• informovala, že bola vykonaná aktualizácia pasportizácie priestorov – východisko, ktoré bude 
použité v pripravovanom projekte, náklady a výnosy podľa ústavov a pracovísk, 

• uviedla, že aktuálne sa rozpočítavajú náklady podľa %-neho podielu pracovísk na ploche (napr. 
energie), v priebehu roka 2023 sa budú postupne detailizovať všetky náklady aj výnosy, 

• informovala o pasportizácii priestorov a o Smernici VO v podmienkach MTF STU. Uviedla, že 
vecní gestori sa zúčastnili pracovného stretnutia, v zmysle Príkazu dekana sa bude organizovať 
stretnutie k aplikácii ustanovení smernice VO, nadväzne na nedostatky zistené kontrolou.  

• uviedla, že elektronické schvaľovanie cestovných príkazov by malo byť v platnosti od 1.11.2022, 
• informovala, že spoločnosť Lamitec s.r.o. ako dodávateľ kancelárskych potrieb zvýšila ceny 

niektorých komodít,  
• uviedla, že dňom 19.09.2022 skončila platnosť rámcovej dohody č. 9099/0014/18 „Zabezpečenie 

leteniek a s tým súvisiacich služieb“, ktoré pre nás poskytovala spoločnosť SATUR TRAVEL a.s. 
Požiadala od dnešného dňa o ukončenie vystavovania objednávok na základe uvedenej 
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rámcovej dohody. Uviedla, že v súvislosti s výnimkou z aplikácie zákona o VO podľa § 1 ods. 13 
písm. v) odporúča realizovať objednávku na leteckú prepravu osôb priamo u leteckých 
dopravcov, kedy takáto objednávka je vyňatá spod pôsobnosti zákon o VO, t.j. odporúča zakúpiť 
letenku priamo u prepravcu (napr. Ryanair, Wizz Air, Lufthansa atď.) a nie prostredníctvom 
sprostredkovateľských subjektov. Zároveň však ostáva umožnené realizovať objednávku ako 
zákazku s nízkou hodnotou (podľa § 117) aj priamo u sprostredkovateľských subjektov (napr. 
SATUR TRAVEL a.s., Letecká agentúra SKYTRAVEL s.r.o., pelicantravel.com s.r.o., atď.). K 
01.11.2022 pripravujú elektronické schvaľovanie pracovných ciest, proces kúpy a schvaľovania 
letenky bude zakomponovaný do procesu elektronického schvaľovania. 

• informovala o kontrole a revízii elektrických spotrebičov, predlžovacích prívodov a pod.. 

 
K BODU 3   INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 

 
Ing. Peter Szabó, PhD.: 

• informoval o dvoch akciách, ktoré sa uskutočnili v priestoroch MTF STU v dňoch 08.-09.09.2022: 
medzinárodná vedecká konferencii "Managing Generations", ktorá sa uskutočnila v rámci 
riešenia výskumnej úlohy VEGA a oslava 70. výročia založenia katedry/ústavu, 

• požiadal dekana fakulty o pridelenie „vstupných čipov“ na parkovanie motorových vozidiel 
zamestnancov v areáli fakulty, 

• upozornil na nepresnosť v pasportizácií miestnosti, ktorá je uvádzaná ako majetok UPIM, 
• upozornil na problém  zrušených zápočtov v predmete prof. Sakála, 
• uviedol, že Ing. Stareček, PhD. sa stal členom tímu zaoberajúcim sa problematikou rodovej 

rovnosti na STU. 
 
Doc. Ing. Ivan Buranský, PhD. (riaditeľ UVTE): 

• informoval o termíne porád na UVTE (porady sa uskutočnia vždy v piatok o 10.00 hodine, vždy 

v týždni po zasadnutí KD MTF STU), 

• informoval o organizovaní seminára spoločnosti MASAM, 

• uviedol, že dňa 30.09.2022 sa uskutoční Noc výskumníkov a zamestnanci UVTE sa aktívne 

zúčastnia uvedenej akcie, 

• poukázal na neotvorenie niektorých modulov študijných programov, 

• požiadal o montáž chýbajúceho umývadla v miestnosti UVTE, 

 

Mgr. Gabriela Chmelíková, PhD. (vedúca CJHŠ): 

• informovala o personálnom obsadení a aktuálnych zmenách na CJHŠ. 
 

Doc. Ing. Róbert Riedlmajer, PhD. (riaditeľ UVPT): 
• informoval o stave riešenia projektu Teaming, najmä o procese verejného obstarávania a 

riešenia problému navýšenia  cien. Uviedol, že viaceré zakúpené prístroje a zariadenia budú v 
používaní majetku MTF STU, resp. ústavov, 

• informoval, že  v súvislosti s optimalizáciou hodín riešiteľov predpokladajú, že cca 10 
zamestnancov bude v najbližšom období financovaných z projektu, 

• požiadal tajomníčku fakulty o zabezpečenie dokončenia úpravy a schválenie nájomnej zmluvy s 
HZDRI o prenájme priestorov. 

  
Prof. Ing. Čaplovič, PhD. (riaditeľ UMAT): 

• informoval o priebehu medzinárodného seminára z riešeného projektu KEGA,  
• informoval o výsledkoch  konferencie v Poľsku,  
• poukázal na obsadenosť niektorých priestorov,  
• požiadal o zváženie možnosti riešenia organizácie práce na študijnom oddelení voči študentom 

(napr. „objednávací systém“). 
 

Prof. Ing. Soldán, PhD. (riaditeľ UIBE): 
• informoval, že Rada VSK schválila návrh na zmeny garantov, 
• informoval o účasti zamestnancov UIBE na akcii Noc výskumníkov dňa 30.09.2022, 
• uviedol, že dňa 30.09.2022 sa zúčastní aj na prednáške pre študentov gymnázia, ktorí maturujú 

z chémie, 
• informoval sa ohľadom rekonštrukcií miestností pre potrebu projektu ASS8. 
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Prof. Ing. Pavel Važan, PhD. (riaditeľ UIAM): 

• informoval o výsledkoch úvodného kurzu z Matematiky, hodnoteniach študentov z jednotlivých 

stredných škôl,  

• upozornil na určité nezrovnalosti v podkladoch pre zostavenie rozvrhu,  

• poukázal na skutočnosť, že niektorí študenti sa nevedia orientovať v AIS-e,  

• upozornil na podávanie relevantných informácií študentom, 

• uviedol, že niektorí zamestnanci poukazujú na zložitý postup pri aplikácii VO, 

• informoval o výmene miestnosti UIAM s UVTE. 
 

Doc. Ing. Jozef Bílik, PhD. (predseda ZR MTF STU): 
• informoval o priebehu a výsledkoch zasadnutia Zamestnaneckej rady MTF STU, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 14.09.2022, 
• informoval o Dodatku ku Kolektívnej zmluve STU na rok 2022. 

 
Doc. Ing. Milan Naď, CSc. (predseda AS MTF STU): 

• uviedol, že od 26.09.2022 prebieha návrh kandidátov na členov AS MTF STU, 
• informoval, že dňa 12.10.2022 budú zverejnené výsledky volieb do AS MTF STU a dňa 

19.10.2022 sa uskutoční prvé zasadnutie novozvolených členov AS MTF STU. 
 

Ing. Marián Pavlík (za SČ AS MTF STU): 

• informoval, že študenti sú informovaní o možnosti zasielania návrhov na členov do AS MTF STU.  

 

 

K BODU        4 ZÁVER  

 
V závere zasadnutia sa dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. poďakoval všetkým prítomným 
členom Kolégia dekana MTF STU za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie KD MTF STU. 

 

Termíny najbližších zasadnutí grémií MTF STU: 
 

11.10.2022 9.00 hod. Vedenie MTF STU 

18.10.2022 9.00 hod. Vedenie MTF STU 

19.10.2022      10.00 hod. Akademický senát MTF STU 

25.10.2022 9.00 hod. Kolégium dekana MTF STU 

 
 
Zapísala: 27. septembra  2022                              Overil: 3. októbra 2022 
 
 
 
.....................................                ...............................................  
 Ing. Ivona Remenárová               prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.
                                            dekan MTF STU 


